

The Water Supplies Department (WSD) stipulates that all every pipe or fitting shall be of the British Standard in accordance with the Waterworks Regulations. The authority accepts certification or test reports from laboratories accredited by HOKLAS under the following sub-categories:

## Category

## **Construction Materials**

## Sub-category

- Metallic materials
- ◆ Tap wares & valves◆ Pipes

The Hong Kong Standards and Testing Centre (STC) is accredited by HKAS under Hong Kong Laboratory Accreditation Scheme (HOKLAS) in more than one of the stated sub-categories. We provide testing services for the confirmation of compliance with the relevant British Standard as required by the Water Supplies Department (WSD).

Having over 50 years of experience, STC develops solid technical expertise and state-of-the-art methodology to conduct testing according to the prevailing international standards and/or your specifications.

Other than quality, water efficiency is equally significant in water consumption. The Voluntary Water Efficiency Labelling Scheme is adopted by the HKSAR to advocate water saving. We are accredited by HOKLAS in showers and water taps tests, and is capable to provide corresponding testing showing their performances in terms of:

- Nominal flow rate
- Determination of mean spray spread angle (Showers)
- Measurement of temperature drop (Showers)
- Endurance of flow controller

FOR MORE DETAILS OF TESTING SERVICES, PLEASE FEEL FREE TO CONTACT OUR STAFF OF TEXTILE AND MATERIALS DEPARTMENT VIA TEL: +852 3188 8845 / 3188 8846 / FAX: +852 3188 8840 / EMAIL: HKTMD@STC.GROUP

The information contained in this flyer is obtained from sources believed to be accurate to the best knowledge of the Hong Kong Standards and Testing Centre. It is distributed without warranty, representation, inducement or license of any kind and the Hong Kong Standards and Testing Centre does not assume any legal responsibility for use or reliance upon same.







¶ 10 Dai Wang Street, Tai Po Industrial Estate, Tai Po, N.T., Hong Kong





根據水務署《水務設施規例》規定,所有喉管或裝置必須符合英國標準,如欲申請批准安裝或使用受水務設施條例或水務設施規例監管的內部供水系統或消防供水系統的喉管或裝置,須出示水務署接受的試驗機構所發出的證明書或測試報告。水務署接受在以下小組類別中取得香港實驗所認可計劃(HOKLAS)認可的試驗機構:

類別

## 建築材料

小組類別

- ▲花灑
- ▲金屬材料
- ▲水龍頭及閥門
- ●管道

香港標準及檢定中心(STC)獲得香港認可處(HKAS)香港實驗所認可計劃 (HOKLAS)的認可,為多於一類的小組類別進行測試,證明設施符合水務署所要求的相關英國標準。

STC擁有超過五十年經驗,我們的專業人員利用先進的檢測儀器,為產品進行一系列測試,確保產品達致相關的國際標準及規格。

水效益是影響用水量的一個重要指標。香港政府採用自願參與用水效益計劃,主張節約用水。 STC獲得HOKLAS認可,為沐浴 花灑及水龍頭進行以下的性能測試:

- ▲ 標稱流量
- ▲ 平均噴灑展開角度 (沐浴花灑)
- ▲ 降溫程度 (沐浴花灑)
- ◆ 節流器耐力

如欲查詢更多有關測試服務的資訊,請與我們紡織及物料部門聯絡:

電話: +852 3188 8845 / 3188 8846 / 傳真: +852 3188 8840 / 電郵: hktmd@stc.group

免責聲明:以上提供的資料是由香港標準及檢定中心從其認為準確的資料來源取得。該資料的發佈並沒有附載任何保證、 聲明、促使或許可。香港標準及檢定中心無須就任何因使用或依賴該資料而產生的後果承擔任何法律責任。







母 +852 2664 4353

♥ 香港新界大埔工業邨大宏街10號

